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Protokół nr 7/2019
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 19 czerwca 2019 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Joanna Mazurkiewicz – radca prawny;
2) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego;
3) Józef Muc – kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego;
4) Tomasz Jamielucha – pracownik ds. planowania przestrzennego;
5) Tomasz Szczepanik – dyrektor Zarządu Zlewni w Regionalnym Zarządzie

Gospodarki Wodnej w Gliwicach;
6) Ireneusz Wiśniewski – Przewodniczący Rady Miasta;
7) Andrzej Kopacki – radny miasta;
8) Franciszek Binek – gość.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:00 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Adam Oczoś.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecni byli radni: Ewa Czubek, Michał Nowak i
Tomasz Scheller. Radni Ewa Czubek i Michał Nowak dołączyli do posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Infrastruktury są prawomocne.
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Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 5/2019 z dnia 17 kwietnia 2019 r.
4. Stan bezpieczeństwa przeciwpowodziowego oraz realizacji prac zabezpieczających

miasto przed powodzią.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Piastów, wyznaczonego ulicami:
aleją Ignacego Lisa, Bolesława Krzywoustego, Augustyna Kośnego i Janusza
Meissnera.

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
7. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż wpłynął projekt uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny na rzecz Skarbu Państwa
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-
Koźle. W związku z tym proponuje się wprowadzić poprzez głosowanie ww. projekt
uchwały do porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (3)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Tomasz Scheller

Następnie przewodniczący komisji w związku z prośbą strony urzędowej oraz faktem,
iż odbędzie się dłuższa dyskusja na temat bezpieczeństwa powodziowego
zaproponował zmianę kolejności punktów w porządku obrad 4 i 5.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
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ZA (4)
Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (3)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Tomasz Scheller

Proponowany porządek obrad po przyjętych zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 5/2019 z dnia 17 kwietnia 2019 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Piastów, wyznaczonego ulicami:
aleją Ignacego Lisa, Bolesława Krzywoustego, Augustyna Kośnego i Janusza
Meissnera.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze
darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej niezabudowanej,
stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle.

6. Stan bezpieczeństwa przeciwpowodziowego oraz realizacji prac zabezpieczających
miasto przed powodzią.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianach.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (3)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Tomasz Scheller

Przewodniczący komisji poinformował, iż przyjęto porządek wraz ze zmianami.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 5/2019 z dnia 17 kwietnia 2019 r.

Przewodniczący komisji poprosił o zgłaszanie uwag do protokołu, jednakże w
związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie ww. protokół.
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Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (3)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Tomasz Scheller

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Piastów, wyznaczonego ulicami:
aleją Ignacego Lisa, Bolesława Krzywoustego, Augustyna Kośnego i Janusza
Meissnera.

Tomasz Jamielucha, pracownik ds. planowania przestrzennego przedstawił
szczegółowo projekt uchwały (projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego
protokołu). Dodał, iż wpłynęła prośba mieszkańców, aby na omawianym terenie
umieścić miejsca parkingowe, więc Wydział Gospodarki Nieruchomościami i
Planowania Przestrzennego weźmie prośbę pod uwagę. Przy sporządzaniu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego strona urzędowa planuje
zorganizowanie cyklu spotkań dla mieszkańców osiedla Piasty, aby przeprowadzić
ankiety, które ukażą w jaki sposób mieszkańcy chcą zagospodarować teren.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś zapytał, czy strona urzędowa zaproponuje
wstępny projekt zagospodarowania tego terenu.

Pracownik ds. planowania przestrzennego wyjaśnił, że wstępny projekt zostanie
zaproponowany wynikający z obowiązującego studium bądź projektu studium, który
w chwili obecnej jest procedowany i najprawdopodobniej w owym roku zostanie
uchwalony.

Adam Oczoś zapytał, czy w związku z przedstawionym projektem, ktoś już złożył
wniosek o dokonanie zmian na tym terenie.

Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego
odpowiedział, że wpłynął wniosek o zmianę planu dla tego obszaru, aby w tamtym
rejonie zabudowę usługową przekształcić w zabudowę jednorodzinną.
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Dominik Szustakiewicz zapytał, jakie strona urzędowa jeszcze przewiduje rozwiązania
pod hasłem „przystosowanie do obecnych potrzeb miasta”.

Tomasz Jamielucha wytłumaczył, iż w ramach Szkoły Świadomego Planowania
Przestrzennego odbyło się wstępne spotkanie na którym uczestniczył członek zarządu
osiedla Piastów. Członek przedstawił już pewne potrzeby tj.: miejsca parkingowe,
rozszerzenie strefy aktywności, zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna oraz
wielorodzinna. Planuje się na tym terenie zagospodarować działki gminne, które w
chwili obecnej nie są zagospodarowane.

Dominik Szustakiewicz poprosił, aby na tablicy ogłoszeń było ogłoszenie w sprawie
spotkań dotyczących zagospodarowania tego terenu.

Tomasz Jamielucha poinformował, iż najpierw strona urzędowa zorganizuje spotkanie
informacyjne prawdopodobnie w drugiej połowie miesiąca wrzesień. Planuje się na
tym spotkaniu spacer badawczy z mieszkańcami. Po spotkaniu najprawdopodobniej
będą przeprowadzone ankiety, strona urzędowa planuje uzyskać około 150
wypełnionych ankiet. W końcowym etapie będzie zaproszonych kilku przedstawicieli
mieszkańców osiedla na warsztaty projektowe.

Andrzej Kopacki zapytał, czy strona urzędowa nie spodziewa się protestów
dotyczących zagospodarowania działek gminnych na których w chwili obecnej
znajduje się zieleń. Radny uważa, że osób które będą „broniły” zieleni nie zabraknie.

Tomasz Jamielucha wyjaśnił, iż owa kwestia będzie dopiero badana, więc zobaczą z
czasem czego oczekują mieszkańcy.

Andrzej Kopacki przypomniał, iż wydział jest w trakcie sporządzania nowego planu
zagospodarowania przestrzennego na kilkanaście lat. Zapytał, kiedy zostanie mniej
więcej sfinalizowany ten plan.

Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i
Planowania Przestrzennego odpowiedziała, iż wydział jest na ukończeniu planu i
planuje się do miesiąca przedłożyć plan gotowy do opiniowania.

Przewodniczący komisji poinformował, iż dyskusja się wyczerpała i poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Scheller

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Przewodniczący komisji poprosił o zmianę tytułu uchwały z „…ulicami: aleją
Ignacego Lisa, Bolesława Krzywoustego, Augustyna Kośnego i Janusza Meissnera”,
na „…ulicami: Bolesława Krzywoustego, Augustyna Kośnego i Janusza Meissnera
oraz aleją Ignacego Lisa”.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze
darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej niezabudowanej,
stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, jednakże w związku z brakiem pytań do
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny na rzecz
Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej niezabudowanej, stanowiącej własność
Gminy Kędzierzyn-Koźle, poddał pod głosowanie projekt.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.
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Ad 6.
Stan bezpieczeństwa przeciwpowodziowego oraz realizacji prac
zabezpieczających miasto przed powodzią.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś przypomniał, iż ostatnio na temat
bezpieczeństwa przeciwpowodziowego rozmawiano w miesiącu lutym 2019 r. na
posiedzeniu sesyjnym. Członkowie komisji postanowili wprowadzić taki sam temat do
planu pracy komisji, ponieważ bezpieczeństwo przeciwpowodziowe jest jednym z
priorytetowych zadań, a gmina nie posiada wystarczająco środków finansowych na
zrealizowanie tego zadania.

Tomasz Szczepanik, dyrektor Zarządu Zlewni w Regionalnym Zarządzie Gospodarki
Wodnej w Gliwicach przypomniał informacje podane w lutym na sesji.

Ireneusz Wiśniewski zapytał, jaki stan wody był w okresie wezbroniowym.

Józef Muc, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego odpowiedział, że na
szczęście majowe wezbranie skończyło się przy wysokości 430 cm w Koźlu. 400 cm
to wysokość ostrzegawcza, a 500 cm alarmowa. Natomiast tendencja była malejąca,
więc nie ogłoszono stanu ostrzegawczego.

Ireneusz Wiśniewski poinformował, iż wraz z Panem Franciszkiem Binkiem
sprawdzał rzędne wałów. Największym problemem jest wał „Lasaki-Poborszów”,
ponieważ jest najniżej. Zapytał, czy jest możliwość budowy jednego wału wcześniej
poprzez „nacisk” np. uchwałą.

Dyrektor Zarządu Zlewni odpowiedział, iż z otrzymanej dokumentacji wspomniany
wał „Lasaki-Poborszów” jest najbliższy do realizacji, wystarczy zawarcie
porozumienia z jednym mieszkańcem w kwestii własnościowych.

Ireneusz Wiśniewski zapytał, jak wygląda polityka w Regionalnym Zarządzie
Gospodarki Wodnej w Gliwicach związana z pogłębianiem Odry.

Dyrektor Zarządu Zlewni wyjaśnił, iż zarząd obliguje ustawa prawo wodne. Aby
RZGW mógł sam pogłębiać Odrę potrzebuje zgody od ministra. Ponadto wszystko co
znajduje się w Odrze jest majątkiem Skarbu Państwa, tak stanowi ustawa.
Przedsiębiorcy chcą pogłębiać Odrę, ponieważ wiedzą, iż jest to kruszywo, które
można sprzedać. Należy pamiętać, że samo pogłębienie Ordy nie zwiększa mocy
przerobowej rzek.

Andrzej Kopacki zaznaczył, iż w chwili obecnej gmina Kędzierzyn-Koźle nie jest
zabezpieczona przed powodzią. Przypomniał, iż radni od co najmniej 6 lat walczą o
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budowę wałów. Gmina wydatkowała sporą sumę pieniędzy na wykup działek i
opracowanie projektów technicznych, ponieważ obiecano za czasów funkcjonowania
Wojewódzkich Zarządów Melioracji i Urządzeń Wodnych, że wtedy gmina
Kędzierzyn-Koźle będzie potraktowana priorytetowo. Radny przypomniał
wcześniejsze powodzie w Kędzierzynie-Koźlu informując, iż podczas powodzi w
2010 roku strażacy nie wiedzieli jak obsługuje się przepust na „Młynówce”. Radny
zaapelował do strony urzędowej, aby przeprowadzać szkolenia dotyczące sprawdzania
urządzeń hydrotechnicznych oraz szkolenia w zakresie obsługi tych urządzeń oraz
zespołu do pompowania wody w czasie powodzi. Radny uważa, iż raz w roku osoby
przeszkolone powinny sprawdzać urządzenia hydrotechniczne oraz pompy,
uruchamiając je.

Kierownik Józef Muc poinformował, że ćwiczenia z użyciem praktycznym pomp są
przeprowadzane przez Ochotnicze Straże Pożarne dwa razy w ciągu roku. Następnie
odniósł się do kwestii przepustu na „Młynówce” i powiedział, iż tam znajduje się
jedyne urządzenie w gminie, którym trzeba kręcić odwrotnie. W związku z tym po
powodzi 2010 r. oznakowano ten przepust. Kierownik dodał, iż w tamtym miejscu
mieszkańcy widzący cofającą się wodę samodzielnie dokonywali zamykania i
odmykania. Jednakże warto zwrócić uwagę, iż w 2010 r. podjęto nieudaną próbę
zatrzymania wód na końcu obwodnicy, natomiast w chwili obecnej trzeba myśleć nad
tym, aby tych wód nie zatrzymywać tylko przekierowywać.

Ireneusz Wiśniewski powiedział, iż po rozmowie z Panem Franciszkiem Binkiem ma
wątpliwości, czy powinno się wybudować wał, który miałby kosztować około 17 mln.

Pan Franciszek Binek dodał, że w miesiącu grudniu będzie ukończona budowa wału
„Racibórz Dolny”. Ponadto przypomniał o wale od szpitala do ul. Głubczyckiej oraz o
wale na ul. Kozielskiej, a także o wale od ul. Spacerowej do Długomiłowic, twierdząc,
iż taka struktura gwarantuje, że woda nie zostanie przepuszczona. Natomiast Lineta
mająca ujście za Koźlem może łączyć cieki, więc można systemem mobilnym
pompowym przerzucić je przy zamkniętym ujściu do Odry. W związku z tym Pan
Franciszek Binek stwierdził, iż nie ma sensu wzmacniać prawego brzegu Linety w
granicach miasta. Ewentualnie można byłoby wzmocnić Poborszów.

Kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego zapytał, na jakiej podstawie Pan
Franciszek Binek formułuje tezę, że wał jest niepotrzebny. Na podstawie terenu, czy
na podstawie znajomości przepływów, jakie te potoki niosą. W operacie
przeciwpowodziowym zostały zbadane przepływy i stąd wniosek operatu o
wybudowanie wałów. Nie ma możliwości, aby taką ilość wody przepompować. Wody
niosące wszystkie cieki, które są na lewym brzegu Odry, ponieważ one nie znikną.
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Zostaną odcięte od Odry i muszą się gdzieś wlać. W takim przypadku wleją się do
Koźla, jeżeli nie zostanie wybudowany wał, który przeprowadzi ten nadmiar wód.
Oczywiste jest zagrożenie pęknięcia wału.

Michał Nowak zapytał, kiedy będzie kolejny etap przybliżający gminę do
sprecyzowania daty budowy wałów. Radny przypomniał, iż gmina ma przygotowaną
niezbędną dokumentację do budowy, natomiast nie ma środków finansowych.
Następnie zapytał kierownika Józefa Muca, jakie działania podejmuje miasto w
kwestii pozyskiwania środków zewnętrznych oraz jakie są szanse pozyskania tych
środków. Miasto rozważa przeznaczenie środków własnych gminy chociaż na
pierwszy etap budowy tj. zastawka na Linecie.

Dyrektor Zarządu Zlewni zapewnił, że ze strony RZGW w Gliwicach są monitowane
na bieżąco te działania. Dyrektor nie może się wypowiadać za Ministra Środowiska.
W zarządzie jest pracownik zajmujący się pozyskiwaniem środków zewnętrznych.

Kierownik Józef Muc przeczytał cytat odpowiedzi Ministra „Ministerstwo się stara i
dostrzega potrzebę wsparcia działań inwestycyjnych w rejonie Kędzierzyna-Koźla i
zgodnie ze swoimi kompetencjami zabiega o zapewnienie dla nich finansowania”.
Ponadto odniósł się do kwestii zbiornika retencyjnego, który znajduje się na terenie
Czech i poinformował, iż ten kto ma taki zbiornik z niego korzysta. W Czechach tak
będą gospodarować wodą, aby nie mieć powodzi u siebie. Zaznaczył, że gmina ma
projekt, pozwolenie na budowę i Wydział Strategii i Rozwoju stara się również o
środki finansowe. Kierownik ma nadzieję, że pierwszy etap budowy rozpocznie się w
przyszłym roku. Urząd miasta wystąpił do RGZW, aby zadanie „Głubczyca-
Chrobrego” włączyć w skład zadań. W chwili obecnej strona urzędowa jest na etapie
przesyłania dokumentacji tego zadania do RGZW Gliwice.

Adam Oczoś i Andrzej Kopacki wyrazili swoją opinię, iż wały powinny być
zbudowane.

Dyrektor Zarządu Zlewni kończąc dodał, iż radni powinni uświadamiać mieszkańców,
aby nie niszczyli wałów ciężkim sprzętem.

Kierownik Józef Muc przypomniał, że w ubiegłym roku wały były niszczone przez
wędkarzy, którzy przejeżdżali nad nimi. W związku z tym za zgodą zarządcy wałów
postawiono tablice informujące, co grozi za przejeżdżanie przez wały w miejscach
niedozwolonych oraz co grozi za niszczenie wałów.
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Przewodniczący komisji podziękował za wyjaśnienia i powiedział, że komisja
zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

Ad 7.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Michał Nowak wniósł o rozszerzenie porządku obrad o pkt. 8 „Zaopiniowanie
uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie stanowiącego obywatelską
inicjatywę uchwałodawczą projektu uchwały w sprawie uhonorowania prof.
Władysława Bartoszewskiego poprzez nadanie jego imienia parkowi kozielskiemu”.
Radny przypomniał, iż członkowie Komisji Infrastruktury oraz Komisji Edukacji,
Kultury i Sportu w ubiegłym miesiącu zdecydowali się, aby nadać imię profesora
skwerowi na osiedlu Zachód. W związku z tym strona urzędowa prosi, aby
zaopiniować zaproponowany projekt uchwały, który zawiera zapis, iż „ Rada Miasta
negatywnie opiniuje stanowiący obywatelską inicjatywę uchwałodawczą projekt
uchwały w sprawie uhonorowania prof. Władysława Bartoszewskiego poprzez
nadanie jego imienia parkowi kozielskiemu”.

Mecenas Joanna Mazurkiewicz dodała, że rozszerzenie porządku obrad nastąpi, gdy
zagłosuje za tym większość składu osobowego.

Dominik Szustakiewicz poprosił o przerwę, aby zapoznać się z projektem uchwały.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś ogłosił przerwę o godz. 18:30. O godz. 18.45
przewodniczący wznowił obrady poddając pod głosowanie wniosek radnego Michała
Nowaka dotyczący poszezrenia porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew
PRZECIW (2)
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Komisja poszerzyła porządek obrad.
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Ad 8.
Zaopiniowanie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie stanowiącego
obywatelską inicjatywę uchwałodawczą projektu uchwały w sprawie
uhonorowania prof. Władysława Bartoszewskiego poprzez nadanie jego imienia
parkowi kozielskiemu.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji przewodniczący komisji poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Tomasz Scheller

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały (Rada Miasta negatywnie opiniuje
stanowiący obywatelską inicjatywę uchwałodawczą projekt uchwały w sprawie
uhonorowania prof. Władysława Bartoszewskiego poprzez nadanie jego imienia
parkowi kozielskiemu).

Ad 9.
Zakończenie obrad

Przewodniczący komisji Adam Oczoś podziękował za uczestnictwo w posiedzeniu,
po czym o godz. 18:50 zamknął obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
Adam Oczoś (-)

Protokołowała Joanna Motyl


